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In het najaar van 2018 heeft het college de raadscommissie geconsulteerd over de mogelijkheden voor 
herinrichting van het stationsgebied. Tijdens deze bespreking heeft het college twee varianten aan de 
raad voorgelegd.  
Beide varianten voldoen niet geheel aan de uitgangspunten zoals de raad heeft vastgesteld. Een van de 
punten daarbij is dat de verbinding tussen Oost en het Centrum in beide scenario’s niet wordt 
gerealiseerd. 
 
Gelijktijdig heeft de Hilversumse bevolking kennis kunnen maken met architect Huisman uit Heerlen. 
Eerst tijdens een avond van de VVD, daarna tijdens een avond georganiseerd vanuit de raadscommissie. 
Huisman heeft een alternatief plan voor de herinrichting van het stationsgebied gemaakt waarin de 
verbinding tussen Oost en centrum wel is gerealiseerd.  
Zijn visie is opgepikt in de Hilversumse samenleving en inmiddels wordt er op verschillende plekken 
enthousiast verder gesproken over de plannen van Huisman. Een veel gehoord geluid daarbij is dat in de 
plannen van Huisman een visie doorklinkt, terwijl de plannen vanuit het college vooral gericht zijn op 
het snel vullen van een kaal gebied. 
 
Het CDA is dan ook erg verbaasd om te moeten constateren dat het college afgelopen dinsdag al een 
besluit had willen nemen over de keuze voor de architect voor de herinrichting van het stationsplein. 
Het wekt de indruk dat het college snelheid verkiest boven het uitwerken van een visie op grond 
waarvan tot planvorming kan worden overgegaan. Waar visie ontbreekt, verwildert het volk. Het gaat 
hier niet om het doorbreken van een muurtje of het plaatsen van het schuurtje in de achtertuin. Het 
gaat om een wezenlijke aanpassing van de kern van Hilversum. Hilversum plukt al jaren vruchten van het 
visionaire werk van Dudok, die Hilversum met zijn stedenbouwkundige werk wereld beroemd heeft 
gemaakt.  Met als hoogtepunt de bouw van het raadhuis, waar zeker 10 jaar en 10 ontwerpen van 
Dudok aan vooraf zijn gegaan.  
 
Het CDA roept het college op om haar oor meer te luister te leggen bij de bevolking. Maak de mooie 
woorden bij de presentatie van dit college over het belang van inwonersparticipatie en het ‘samen 
bouwen aan Hilversum’ waar. Wat het CDA betreft is het plan Huisman niet heilig, maar de visie op basis 
waarvan het plan is gemaakt wel. Schiet die visie dus niet af omdat de uitwerking te hoog of te groot zou 
zijn, maar gebruik het ter inspiratie om verder te denken. Een goede verbinding tussen Oost en Centrum 
is daarbij cruciaal, zeker omdat het nieuwe stationsgebied voor de komende 100 jaar gebouwd wordt 
(aldus wethouder Scheepers). In dat licht is enige vertraging vanwege het maken en uitwerken van een 
visie is geen issue. 
 
Het CDA heeft de volgende vragen aan het college: 
1. Bent u het met ons eens dat de verbinding tussen Oost en het Centrum onvoldoende aan bod komt in 
het scenario dat nu uitgewerkt wordt voor het stationsgebied?  
2. Hoe taxeert u de belangstelling vanuit de samenleving voor de visie van Huisman voor de 
herinrichting van het stationsgebied? 
3. Wat is de reden dat u (totnogtoe) geen tijd wilt besteden aan het onderzoeken van een visie die meer 
recht doet aan het doorbreken van de tweedeling in Hilversum? 
4. Bent u bereid om samen met belangstellenden uit de samenleving de visie van Huisman verder te 
verkennen en uit te werken naar een concept dat past bij Hilversum? 
 
Namens de fractie van het CDA, 
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